
Referat af bestyrelsesmøde nr. 84 i AB Jæger 
Kl. 18.30, 12. december 2012 
 
Til stede: Astrid, Ilan, Randa, Sine, Fie, Helene, Martin, Louise, Anne, Theis, Marc, 
Lothar, Lars Jensen, Niels Dahl-Sørensen, John Lademann 
 
Fraværende: Snorre  
 
1) Valg af dirigent, referent og indkalder til næste møde 
Dirigent: Astrid 
Refererant: Anne  
Indkalder til næste møde: Anne 
 
2) Godkendelse af referater fra møde 83 
Godkendt. Bortset fra at Sine staves uden g og Fie hedder Ann Sophi. 
 
3) Møde med finansiel stabilitet/boligafgiftstigning 
Bestyrelsen har besluttet at acceptere at gå videre med den skitserede løsning fra BRF 
og FS omkring et salg af FI. Vi har formuleret og underskrevet et dokument med 
vores bud på ændringer/tilføjelser. 
 
Bestyrelsen har besluttet, at administrationen udarbejder et drifts- og likviditetsbudget 
for de næste 10 år, baseret på forudsætningerne fra de finansielle parter samt med 
bestyrelsens ønsker. Det vil samtidig give os et overblik over udviklingen i 
boligafgiften, som skal hæves for at få drift og likviditet til at hænge sammen. 
 
Der er mange forhold at tage hensyn til i forbindelse med et salg af FI. Bestyrelsen vil 
undervejs i processen arbejde for den bedst mulige løsning for samtlige andelshavere. 
 
 
4) Mandataftale med NDS (Mail fra Lars) 
Tager vi på næste (ekstraordinære) bestyrelsesmøde torsdag 20. december kl. 18.30. 
  
5) Medarbejdersituationen og referat af medarbejdersamtaler (Martin) 
Dette punkt udskydes til næste gang. 
	  
	  


